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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Befejeződik-e valaha a pályarekonstrukció?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kóka János, Gazdasági Miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Évtizedekre visszatekintve láthatjuk hogy a Budapestre koncentrálódott fejlesztések miatt a
környező települések ezer szállal kapcsolódnak a fővároshoz . Különösen igaz ez a munkára, a
munkahelyekre. Az agglomerációból tízezrek ingáznak nap, mint nap, hogy családjuknak
megélhetést biztosítsanak . Az emberek nagy örömmel fogadták, amikor elindult a Budapest-
Cegléd vasútvonal rekonstrukciója . Így gyors, kultúrált utazásban reménykedtek, és a vasúti
pálya mellett élők is bízhattak abban, hogy zajvédő fal védi őket a vasút ártalmaitól . Sajnos
azt tapasztaljuk, hogy a munka megállt, még a sorompó melletti gyalogos átvezetések sem
készültek el, az emberek bukdácsolva kénytelenek átkelni a vágányokon . Azt a hírt hallották
az emberek, hogy a fővállalkozó csődbe jutott, nincs aki végezze a munkát, az alvállalkozókat
nem fizették ki, a pénz elfogyott .
Mikorra várható a helyzet tisztázása, mikor fejeződik be, ha egyáltalán befejeződik a
beruházás?

Budapest, 2006 . január 18 .
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